



Referat af bestyrelsesmøde nr. 19 i Vandrådet i Viborg

Mødetid og sted: 10-01-2012 på Bøssemagervej 8, 8800 Viborg

Mødedeltagere: Børge Rosborg (BR)
Jens Ole Skovgaard Jensen (JOS)
Palle Fløe Holm (PFH)
Mogens Brems Knudsen (MBK)

Fraværende: Arvid Michaelsen (AM)
Niels Pagh Andreasen (NPA)

Referent: Jette Løgstrup (JL)

Dagsorden/referat:

1. Evaluering af temaaften den 10. nov. 2011
2. Mogens' beretning vedr. sidste regionsmøde
3. Gennemgang af repræsentantskabsmøde
4. Planlægning af forårsprogram
5. Valg

Ad 1)

Der er kommet mange positive tilbagemeldinger fra vores temaaften den 10. nov. 2011, så vi betragter det som værende en succes. Der var desuden god tilslutning, idet der også kom flere, end der var tilmeldt. Næste gang vil vi dog ikke vælge 4 firmaer på én aften, det var vanskeligt for de enkelte firmaer at overholde tidsplanen, hvilket resulterede i, at nogle gik inden aftenens program var helt afsluttet.

Ad 2)

MBK var med Jens Ove og Dorthe fra kommunen til Regionsmøde. Et af emnerne gik på kommunalt tilsyn. Krav til vandværker ud fra nogle holdningsmæssige ting blev også berørt. Der var desuden en runde med de forskellige vandråd, og man kunne ud fra denne runde fornemme, hvordan man lå i forhold til hinanden. MBK kunne konstatere, at Viborg Vandråd ligger rimelig godt på det faglige plan. Efter MBK's bedømmelse en helt igennem god aften.

Ad 3)

Næste repræsentantskabsmøde er som nævnt i referatet fra bestyrelsesmøde nr. 18 mandag den 23. april 2012 kl. 19.00.

Følgende emner som kunne være interessante udover repræsentantskabsmødet kunne evt. være nogle "myndighedsting".

- Viborg kunne måske komme og fortælle om indvindings- og vandforsyningsplanen.
- Kortlægning og indsatsplan som Jens Ove kunne fremlægge ville også være en mulighed.
- JOS vil spørge FVD's landsformand om han sammen med Viborg kommune vil forklare grundlæggende om hygiejne m.m. på vandforsyningerne, og lidt om hvad der nu rører sig i FVD.

Et mål er at gøre disse møder interessante ikke mindst for ikke-medlemmer, som skal presses lidt, da de i høj grad kan have gavn og interesse i ovennævnte.

Ad 4)

Forslag til forårsprogram:

Der fastlægges et kursus i maj måned 2012 – evt. tirsdag den 22. maj. 2012

- FVD – evt. regnskabskursus
- Driftsassistentuddannelsen

- Indlæg ved JOS – problemer med ekstreme vejrforhold med meget nedbør, som kan forårsage oversvømmede boringer m.m. Hvis man ikke er på vagt, kan der ske store forureninger.
- Desuden kan der fremlægges lidt om "hvad har vi bedrevet sidst" og hvad er vores fremtidsplaner.

Desuden er der planer om et tema-møde og kursus i efteråret 2012 evt. uge 45-46.

- Et indlæg her kunne være fjernaflæste målere. Tom Graves Madsen kunne evt. præsentere det han har gang i i Ørum.
- Evt. også drift og vandspild hvor også PFH vil kunne berette interessante ting fra vandforsyningen.

Arvid og Mogens er på valg. Arvid tager ikke imod genvalg, hvorimod Mogens genopstiller. I stedet for Arvid skal der findes en person. Der mangles også en suppleant, men JOS kontakter nogle forsyninger, hvor der vil kunne findes aktuelle emner.